

## CHOLERA

**MALDIVES.** — The National Health Administration has recently given an indication of the greatly improved situation throughout the islands. There have been no bacteriologically confirmed cases in Male since 18 May. With the exception of Alif Atoll and Guraidu Island of Kaaf Atoll, the period without cases in all other atolls goes back to 10 May. None of the islands visited by tourists have been affected during the present outbreak and intensive surveillance and preventive measures continue to be maintained.

## CHOLÉRA

**MALDIVES.** — L'administration sanitaire nationale a récemment signalé une considérable amélioration de la situation dans tout l'archipel. Il n'y a pas eu de cas bactériologiquement confirmés à Male depuis le 18 mai. A l'exception de l'atoll Alif et de l'île de Guraidu de l'atoll Kaal, aucun cas n'a été signalé aux Maldives depuis le 10 mai. Aucune des îles visitées par les touristes n'a été affectée au cours de la présente flambée et les mesures intensives de surveillance et de prévention qui ont été instituées restent en vigueur.

---